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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                                                                  

ΔΗΜΟΣ ΣΠΑΤΩΝ – ΑΡΤΕΜΙΔΟΣ 

ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΣΠΑΤΩΝ-ΛΟΥΤΣΑΣ 

 

 

 

 

             

                                                                  Περίληψη 

Λήψη απόφασης για την προώθηση και τη συμπλήρωση της μελέτης  που αφορά τον 

ηλεκτροφωτισμό και για τον πεζόδρομο Αναστάσεως Χριστού. 

Στα Σπάτα σήμερα 14 Ιουλίου 2020, ημέρα Τρίτη με ώρα έναρξης 20.00,συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η 

Κοινότητα Σπάτων-Λούτσας του Δήμου Σπάτων– Αρτέμιδος, ύστερα από την υπ’ αριθ.πρωτ.:18935/09-07-

2020 πρόσκληση του Προέδρου του Συμβουλίου κ. Αναστάσιου Γ. Φράγκου, που επιδόθηκε νόμιμα με 

αποδεικτικό στα μέλη, σύμφωνα με τα δ/ξεις του άρθρου 89, Ν.4555/2018.  

Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου κ. Αναστάσιος Γ.Φράγκος, κήρυξε την έναρξη τα συνεδρίασης, αφού 

διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία δεδομένου ότι από το σύνολο έντεκα (11) μελών, βρέθηκαν 

παρόντα και τα εννέα  (09) μέλη, ήτοι: 

Παρόντες  

κ. Φράγκος Αναστάσιος Πρόεδρος  Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας 

κα. Αρβανιτίδου Αικατερίνη Αντιπρόεδρος  Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας 

κ. Μπέκας Νικόλαος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ. Μπίμπιζας Νικόλαος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ. Μαργέτης Αθανάσιος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ. Μαυρογιώργης Εμμανουήλ Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

 κ. Σωφρόνης Ιωάννης Χρυσόστομος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ. Νιαστής Κωνσταντίνος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κα. Λουκά Ευδοκία   Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

Απόντες 

κ. Ευκαρπίδης Κωνσταντίνος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ. Κατσούλης Δημήτριος Μάριος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

Προσελεύσεις – Αποχωρήσεις 

  Καμμία. 

Στη Συνεδρίαση συμμετείχε η κα Αποστολάτου Χαρά, υπάλληλος του Δήμου, για την τήρηση των πρακτικών. 

Ο Πρόεδρος της Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας, κ.Φράγκος Αναστάσιος εισηγούμενος το 3ο θέμα της 

ημερήσιας διάταξης είπε τα εξής: 

Κατόπιν προφορικού ερωτήματός μου στην Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου, σχετικά με τον ηλεκτροφωτισμό 

της οδού Μυκηναϊκών Τάφων και της οδού Αναστάσεως Χριστού, πληροφορήθηκα από τον προϊστάμενο της  

Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών, κ. Στάμου Γεώργιο, ότι υπάρχει σχετική μελέτη για το εν λόγω έργο, από 

το τμήμα  ηλεκτροφωτισμού και αναμένεται η υλοποίησή της,  χωρίς όμως να περιλαμβάνει την οδό 

Αναστάσεως Χριστού. 

    Προτείνουμε λοιπόν να συμπεριληφθεί στη συγκεκριμένη μελέτη και ο πεζόδρομος της Αναστάσεως 

Χριστού, ώστε να υλοποιηθεί η κατασκευή και σ΄αυτήν την οδό.  

Η Κοινότητα Σπάτων-Λούτσας αφού έλαβε υπόψη της τ’ ανωτέρω, 

                                                                 ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  

Την Αναβολή του εν λόγω θέματος, για τους λόγους που αναφέρονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά 

της συνεδρίασης. 

Η παρούσα απόφαση έλαβε αριθμό 12/2020 

Για την επιβεβαίωση των ανωτέρω συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως κατωτέρω. 

 

Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου 

της Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας 

 
ΤΑ ΜΕΛΗ 

       1. κα. Αρβανιτίδου Αικατερίνη 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
 

Από το Πρακτικό της υπ’αριθ.07/14-07-2020 Συνεδρίασης του Συμβουλίου 
της Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας του Δήμου Σπάτων–Αρτέμιδος 

 
                                                                     Αριθμός  Απόφασης 12/2020 

 
 

ΑΔΑ: 6ΗΖΙΩ1Χ-ΗΨ4



 

 

 

2 
        Αναστάσιος Γ. Φράγκος  2. κ. Μπέκας Νικόλαος 

 3. κ. Μπίμπιζας Νικόλαος 

 4. κ. Μαργέτης Αθανάσιος 

 5. κ. Μαυρογιώργης Εμμανουήλ 

 6. κ. Σωφρόνης Ιωάννης Χρυσόστομος 

 7. κ. Νιαστής Κωνσταντίνος 

8. κα. Λουκά Ευδοκία   
 

         ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

                Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ 

   ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΣΠΑΤΩΝ-ΛΟΥΤΣΑΣ 

 

         ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ Γ. ΦΡΑΓΚΟΣ 

ΑΔΑ: 6ΗΖΙΩ1Χ-ΗΨ4
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